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Interpelacja

Szanowny Panie Prezydencie w imieniu mieszkańców osiedla Westerplatte 
zwracam się z prośbą o rozpatrzenie możliwości rozwiązania problemu 
komunikacyjnego ulicy Szafranka. Znając sytuację finansową miasta wspólnie 
z mieszkańcami osiedla zdajemy sobie sprawę z tego iż, „w grę” nie wchodzi 
gruntowna przebudowa tejże ulicy. Proszę rozważyć czy istnieje możliwość 
dołożenia dodatkowej płyty betonowej oraz utwardzenie pobocza, które 
zostało naruszone przez sprzęt ciężki w zimę tak aby bezkolizyjnie mogły się 
minąć dwa samochody na całej długości ulicy. Rozwiązanie takie zastosowano 
na odległości około 40 metrów i ono się sprawdza . 
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